
Kolezija — otok brez plina?
V KS Kolezija te dni posvečajo največ pozor-

nosti izgradnji plinifikacijskega omrežja, ki bo
bržčas tudi zadnji projekt, pri katerem sodeluje
krajevna skupnost (pred lokalno samoupravo).
Prvi dogovori s Plinarno in Energetiko o napelja-
vi plina so potekali že leta 1992, in tedaj so
Kolezijci izvedeli, da so pravzaprav nekakšen
otok brez plina; Plinama ni predvidevala napelja-
ve plinovoda na tem območju vsaj še deset let.

»Ljudje so soglasni, da ne moremo več zaosta-
jati za razvojem,« nam je povedal tajnik KS Kole-
zija Franci Sojer. »Smo na področju, kjer daljin-
sko ogrevanje ni možno, gradnja nove toplarne tu
pri nas pa tudi ne, saj bi bila glede na vremenske
zakonitosti potem vsa Ljubljana bela od pepela.
Pri nas pride v poštev edinole plin. Ljudje vedo,
da je plin dražji kot druga goriva, kljub temu pa je
interes za plinifikacijo še vedno velik. Upam, da
bomo vsa ta naša prizadevanja kronali
z uspehom.«

Že v aprilu naj bi stekla izgradnja primarnega
plinovoda od Riharjeve ulice do Rezijanske. To
bo prva etapa, končali pa naj bi jo še letos. Drugo
leto pa naj bi nadaljevali dela od Rezijanske ul.
naprej proti Krimski, kjer se bo novi plinovod
spojil s starim.

Kabelski TV sistem in še pet
programov

Letos so na območju KS Kolezija dokon-
čali izgradnjo skupnega kabelskega TV si-
stema, na katerega se bodo lahko, če bodo
seveda želeli, priključili tudi krajani, ki za
zdaj še niso priključeni nanj. Nekaj TV na-
ročnikov v tej krajevni skupnosti ima tudi
individualne kabelske antene. Za zdaj lahko
Kolezijci prek novega skupnega kabelskega
sistema spremljajo 24 televizijskih progra-
mov, 10. aprila letos pa naj bi dobili še
5 novih programov. B.V.

Kot so nam povedali na krajevni skupnosti
Kolezija, je sodelovanje med njihovo KS in Ener-
getiko vse boljše. »Uspešno sodelujemo pri infor-
miranju ljudi, saj na KS razpolagamo z vsemi
potrebnimi podatki za krajane. Del informacij
o plinifikaciji bodo krajani dobili v poštne nabiral-
nike (inf. o približnih cenah, izvajalcih pri nape-
Ijavi inštalacij znotraj stanovanjskih hiš in stano-
vanj in o drugem, kar bo zanimalo krajane). Vse
ostale podatke pa bodo krajani lahko dobili na
sedežu KS, seveda ob uradnih urah«, pravi tajnik
KS Kolezija.
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